
RI\PORT
privind activitatea de CONSILIEfR LOCAL pe anul 2019

Subsemnatul Leu Darco Gheorgghe, in calitate de corrsilier local in Consiliul Local al comunei
gag, in conformilate cu prevederile art.51 al.4 din Legea 21512001 p,ril,ind Administralia
publir;d locald, cu modificdrile 5i completdriler ulter"ioare, depun raportul anual a activitdqii

rnele.

Luna ianuarie:
. am parlicipat la;edinla extraor,Cinarii unde la punctul cu cre$ter€ra prelului la RETIM

nu am fost de acord I am c;onsiclerat c€r nu este justificatd aceastd cre\tere a

preqului. in cadrul ;edinr;ei, arn cerut ca la urmdtoarea;edinld sii fie introdusd pe

ordinea cle zi, proiectul de aderare a comrnei gag la Societatea Metropolitand de

Transoort:
. am participat la qedinla ordinard, unde am sustinut aducerea RltT'T-ului la $ag, prin

aderarea la Societatea Metropolitand de Iransport. Am avut mai multe ludri de

c uv€rnt

Luna marti,e:

o alaturi de colegi din PNL., in urma crcnsultdrii cu mai mulli cetdlent, am depus referat

pentru cclnstruirea de trotuarer in z:orra Miindstire qi montarea de camere video.

R:eferatelr:l vin in urma unui nunrdr tot rnai mare de furluri pte aza comunei;

o ?l'r'l padicipat la ;;edinla extraordinarit:
o in d;lta de 28 marrtie am participat la redinta pe comtsii

Luna aprilie;
o in data de 18 aprilie anr participat la r;edinr,ar pe comisii unde ant suslinut mai multe

puncte de vedere in prircipal legat de ajutr:rarea oamenilor din cc,mund care nu au

lclcuintd li dorm pe stradi;
o in data rje 19 aprilie am participat la ;erj n1a de consliu local unde am avut 2

interoelSri.

Luna mai:
o in dsta de ll1 mai am participat la 5edinla pe comisii unde am avut 2 lnterpeldri

Luna iunie:
o in clata Ce 16 iunie am parlicipal lia iecltrta extraordinard legatd de extinderea

g rdclin it;ei:

o dp,t participat la ledintd cle informare cu priv re la proiectul grddinilei:

. pe cjata de 27 iunie am fost la prinrarul Tintiqoarei 5i la ISMTP (RATT) pentru a ne

asigura c;d din cjata de 1 iulie autoouzele IiATT-ului vor veni la $iag in acelaqi timp

am iavut discutii cu Asociatia der Transport lVletropolitan pe aceea)l tema,

o datqritd faptului cii cetdtenii comunei nu au fost rnullumiti de programul autobuzelor,

in urma rnai multor discLrtii cu c,etdtenii, am iniliat un sondatj pentru a stabili programul

oel mat potrivit de circularre a autobuze,lor.

Luna iulie:
r ir data de 1 iulie am cerut Asociatiei 11e Trarsport Metropolitan mentini statiile vechi

cle erutob.rz qi sd opreasca autc,buzele la acr:le stalii cum iarfi stalia Auchan;



in dilta dr.: 3 iulie am fost la Mitropolia Banatului pentru o intreverdere cu IPS loan in

vederea gdsirii unei sclulii acceptrabile cu privire la terenul c;e il deqine parohia

Orlodoxd in cuftea scclii din gag. -[eren unde se dorelte construirea unei noi

grdd inire;

in diata dr.: 6 iulier am participat la o int€ilnire cu cetdlenii pe tema curselor autobuzelor

FIATT/SNITP, in aceeali datd am cliscutat <;u mai mulli r:et51eni ri alte probleme a

comunei si am purtat discutii cu mai multi elevi pentru infiinlareia unui consiliu al

elevilor pe raza comuneri unde iqi pot expune pdrerile, ideile pentru categoria lor de

vArstd

in data cle B iulie am participat la ie,Cinla pre comisii unde am sustinut ideea de a
construi o grddinili nou;L cu bani guvernamt;rtali;

o in data de 9 iulie' am participat la sedinla ordirard de consiliu local;

r irr data de 29 iulie am participat la o dezbaterre cu cetdlenii pe tema cabanei delinute

de Primdria $ag, unde am propus ca prin asociere sd amenajdnr un spaliu de joacd

penl:ru ccpii, care si se poatd utiliza 5i iarna.

Luna august:
o in Sl august anr participat la riedint,a de ccmisii unde am avut nrai multe ludri de

c;uviint si am subliniat cd s-a schirnbilt po::itiv legea administratiei publice locale in

c;eeia ce priveqte informarea consilierilclr loczlli.

. pe data,le 9 august lirrind cont de probl,:mele apdrute la proiec;tul de extindere a

glrdcJinilei din gag am luat legiitura telefonio cu secretariattul gurrernului de unde am

fcst redirr:clionat spre a discutar cu sec;retarii de stat din Mlnisterul Dezvoltdrii;

o pe rlata cje 13 iaugust am parlicipat la qedirrla de plen unde am fost ales pre;edinte

cle:edintii;
o pe data cje 15 august arn discutat cu un corrsilier al doamnei prinr-ministru in vederea

gdsirii unei solut,ii referitoare la proie,ctul gricinilei;

Luna serptembrie:
o in 2).7 septembrie am pilrtrcipat la ledinla ;re comisii, iar pe datzr de 30.09 la qedtnla

cje Oonsiliul Lor:al Sag. in cadrul ;edinlei arn suslinut rmportantil primirii materialelor

cle sedintd;i a urgentdrir actualizdrii regulilmentului de funcliorrare a CL, precum lt

consrrutrea unei qrddinite noi ri transformarea actualei grddinile in ,:res5.

Luna octombrir:r:
r la data de 15.10.2019 am participat la;edirla de indatd pe comir;ii si de plan;

r la clata cle 30 octombrier am prafiicipat la 5c,clin1a de comirsii, iar pe data de 3'1 la cea

rje plen unde arn avut 3 ludri de cuv'6nt

Luna noiembrie:
r 1in clata cle 15 noiembrie am particrpat la o intAlnire cu mai mulli pdrinli de la grddinila

rJin gag pentru a discuta cu problemele ac;estora 5i posibilitatera de a finanla de la

ougletul local masa de PrAnz;

o 'in ,lata <je 21 am participat l;e ledinta de comisii unde am avut mai multe ludri de

cuv'dnt:



. in data det 22 noiembrie am participiat la leclinta de plen a consil ului local gag, unde

am fcst preqedinte de ledintS.

Luna decernbrie:
o in data dr: 3 decembrie iam elaborat un proierct care prevede editarea ziarului 5i care

cuprinde qi un rel3ulament in acest sens;
o irr data de 16.'12.2019 am padicipert la pe<!rn1a de indatii a CL giag unde am avut

drruii ludr de currant:
o irr diata de 16.12.2019;am avut mai rnulte convorbiri telerfonice cu reprezentanti ai

Ministerului Educaliei qi lMinisterului Siinatalii pentru a gdsi solutia l:gald de a angaja
arsistent nredical la scoala din gag. in concluz:ie, solulia a fost datii cle cdtre Ministerul
Sdniititii lare au spus cii este nevoir: c;a la Srrimdrie sd fie iangajali ersistentii medicali,

iar la l'nceput de an sd se facd cereri pen:ru a fi bugetate acerstel posturr de cdtre

M inisterul Sdndtiitii :


